

إشارة: أ.أ. 23/10/354  
التاريخ: 2023/10/10

M/s: Disclosure department – CMA

M/s: Bursa Kuwait

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

السادة/ إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

## Subject: Notification on Fake News In Social Media

With reference to the above subject, and Article (4-4-1) of Module Ten of the executive bylaw of the law No. 07 of 2010 regarding dealing with fake news.

The company would like to notify that it has recently been observed that there are some advertisements of unknown origin trading platforms have been published on social media, using the company and its subsidiaries logo and board members pictures, and publishing data based on speculation and hypotheses that have no relation to the company or its board of directors' statements.

Therefore, the company calls on shareholders and potential investors to collect information from official sources, represented by its official website and the company's page on Bursa Kuwait website.

The company also disclaims any responsibility for any of the consequences that may result from these advertisements.

Yours sincerely,

Abdullah Mohamed Al-shatti  
Chief Executive Officer

## الموضوع: تنويه بشأن شائعات واخبار بوسائل التواصل الاجتماعي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام المادة (4-4-1) من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن التعامل مع الشائعات والأخبار.

تود الشركة التنويه بأنه قد لوحظ مؤخراً نشر إعلانات خاصة ببعض منصات تداول غير معروفة المصدر ضمن مواقع التواصل الاجتماعي واستخدامها لشعار الشركة وشركاتها التابعة وصور لأعضاء مجلس الإدارة ونشر بيانات مبنية على تكهنات وفرضيات لا ارتباط لها بالشركة أو تصريحات مجلس إدارتها.

لذا تهيب الشركة بالسادة المساهمين والمستثمرين المحتملين بانتقاء المعلومات من المصادر الرسمية ممثلة في الموقع الإلكتروني الرسمي لها وموقع الشركة في بورصة الكويت.

كما تخلي الشركة مسؤوليتها تجاه أياً من النتائج التي قد تترتب أو ترتبت على تلك الإعلانات.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

عبدالله محمد الشطي  
الرئيس التنفيذي

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع.)  
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.

8